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Αθήνα, 11 Νοεμβρίου 2022 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

                                                                ΠΡΟΣ 

Τον Υπουργό Δικαιοσύνης 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

Θέμα: «Τεράστια προβλήματα στις δικαστικές υπηρεσίες του Νομού Κέρκυρας» 

 

Το οξύτατο πρόβλημα της υποστελέχωσης των υπηρεσιών της Δικαιοσύνης στο Νομό της Κέρκυρας 

αποτελεί μια πραγματικότητα που πρέπει να αντιμετωπιστεί άμεσα από την ηγεσία του Υπουργείου  

Δικαιοσύνης, καθώς η τραγική κατάσταση που επικρατεί στις υπηρεσίες αυτές δυσχεραίνει τις 

διαδικασίες απονομής της δικαιοσύνης και διαιωνίζει ένα εξαιρετικά δυσχαιρές εργασιακό περιβάλλον 

για τους υπάρχοντες εργαζόμενους. 

 
Οι δικαστικές υπηρεσίες της Κέρκυρας λειτουργούν με τεράστια κενά οργανικών θέσεων, της τάξεως του 

50%, με συνεχείς αποσπάσεις και δανεισμούς υπαλλήλων από υπηρεσία σε υπηρεσία, έχοντας να 

αντιμετωπίσουν μια απαιτητική καθημερινότητα με αυξημένη ροή υποθέσεων λόγω της διετούς 

αναστολής λειτουργίας των Δικαστηρίων λόγω της πανδημίας. 

 
Οι εξαγγελίες του Υπουργείου Δικαιοσύνης για την υπό ίδρυση «Εθνική Σχολή Δικαστικών Υπαλλήλων» 

έχει αναστείλει κάθε διαδικασία πρόσληψης δικαστικών υπαλλήλων, μεταθέτοντας και συνδέοντας κάθε 

επικείμενη πρόσληψη με τη λειτουργία της εν λόγω Σχολής, την ώρα που το πρόβλημα της 

υποστελέχωσης, ειδικά των δικαστικών υπηρεσιών της Κέρκυρας, είναι οξύτατο και έχει φέρει στα όριά 

του το υπάρχων προσωπικό που αδυνατεί να διαχειριστεί τον τεράστιο όγκο εργασίας που καλείται να 

διεκπεραιώσει. 

 
Στο πλαίσιο αυτό, με απόφαση του Υπουργού Δικαιοσύνης ανακλήθηκε η παράταση ισχύος πινάκων 

διοριστέων δικαστικών υπαλλήλων με βάση της 1Κ/2017, 2Κ/2017 και 8Κ/2017, η οποία είχε προβλεφθεί 

στο άρθρο 67 του Ν. 4871/2021 (ΦΕΚΑ’ 246/10-12-2021), από τους οποίους τα Δικαστήρια Κέρκυρας 
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ανέμεναν την πλήρωση δυο (2) θέσεων Γραμματέων – μία (1) θέση στο Ειρηνοδικείο Κέρκυρας και μία (1) 

θέση στο Εφετείο Κέρκυρας – και μία (1) θέση Πληροφορικής στο Εφετείο Κέρκυρας.  

 
Την ίδια ώρα, παρότι στο έργο: «Ψηφιακή Καταγραφή, Αποθήκευση και Διάθεση Πρακτικών 

Συνεδριάσεων Δικαστηρίων με ΣΔΙΤ» (Αρ. Σύμβασης 41/2021) συμπεριλαμβανόταν η 

απομαγνητοφώνηση σε υποθέσεις αρμοδιότητας Μονομελών Πρωτοδικείων (συμπεριλαμβανομένης της 

Κέρκυρας), με επιστολή – οδηγία της προς τους Προϊσταμένους Διοίκησης Εφετείων, Πρωτοδικείων και 

Ειρηνοδικείων (Α.Π.65378/7.12.2021), η Επιτροπή Παρακολούθησης του Έργου καταργεί την 

απομαγνητοφώνηση των πρακτικών σε υποθέσεις αρμοδιότητας Μονομελούς Πλημμελειοδικείου, που 

συνιστά τον μεγαλύτερο όγκο των υποθέσεων στα Ποινικά Δικαστήρια επιβαρύνοντας ακόμα 

περισσότερο την βεβαρυμμένη κατάσταση. 

 

Επειδή, αποτελεί πρώτιστο καθήκον της πολιτείας να διασφαλίζει την εύρυθμη και ομαλή λειτουργία 

των δικαστικών υπηρεσιών σε κάθε περιοχή της χώρας.   

 

Επειδή, η πολιτεία είναι υποχρεωμένη να μεριμνά για την ομαλή λειτουργία των δικαστικών υπηρεσιών 

και την επαρκή στελέχωσή τους με το απαραίτητο ανθρώπινο δυναμικό. 

 

Επειδή, η ομαλή και εύρυθμη διεκπεραίωση των δικαστικών υποθέσεων αλλά και εν γένει των 

δικαστικών υπηρεσιών αποτελούν σημαντικούς παράγοντες που σηματοδοτούν καθοριστικά στην 

απονομή της δικαιοσύνης.   

 

Επειδή, η περιοχή της Κέρκυρας και οι δικαστικές υπηρεσίες του Νομού αποδεδειγμένα αντιμετωπίζουν 

τεράστιο πρόβλημα υποστελέχωσης που θέτουν σε κίνδυνο την ομαλή και εύρυθμη λειτουργία τους. 

 

ΕΡΩΤΑΤΑΙ Ο ΑΡΜΟΔΙΟΣ ΥΠΟΥΡΓΟΣ 

 

1.   Είναι στις προθέσεις του Υπουργείου Δικαιοσύνης να αντιμετωπιστούν άμεσα τα 

διαπιστωμένα κενά των δικαστικών υπηρεσιών του Νομού της Κέρκυρας, ώστε να 

καλυφθούν επαρκώς σε ανθρώπινο δυναμικό οι υπηρεσίες της περιοχής;  
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2.   Είναι στις προθέσεις του Υπουργείου Δικαιοσύνης να προχωρήσει στην άμεση πρόσληψη 

των δικαστικών υπαλλήλων που προέβλεπαν για τις υπηρεσίες της Κέρκυρας οι 

προκηρύξεις 1Κ/2017, 2Κ/2017 και 8Κ/2017, μέχρι τη διενέργεια νέου διαγωνισμού ή μέχρι 

την έναρξη λειτουργίας της υπό ίδρυση «Εθνικής Σχολής Δικαστικών Υπαλλήλων»;    

3.   Είναι στις προθέσεις του Υπουργείου Δικαιοσύνης να άρει την κατάργηση της 

απομαγνητοφώνησης των πρακτικών σε υποθέσεις αρμοδιότητας Μονομελούς 

Πλημμελειοδικείου, καθώς συνιστά τον μεγαλύτερο όγκο των υποθέσεων στα Ποινικά 

Δικαστήρια κι αν όχι με ποιο τρόπο θα επιλυθεί το τεράστιο πρόβλημα που έχει ανακύψει;  

   

Ο ερωτών Βουλευτής 

Δημήτρης Μπιάγκης 

 

Βουλευτής Κέρκυρας 

ΠΑΣΟΚ-Κίνημα Αλλαγής 

 

 

 




